
 

 

 
Referat 

 
 

Skolebestyrelsesmøde onsdag 

den 15. november 2017 kl. 18.00- 21.00 

 
                                          
 

 

 
STED: Hjallerup Skole, lærerværelset 

         Husk at lave aftale med eleverne, der skal med. 
 
 

 
 

 
DELTAGERE 
 
              

Forældrevalgte:   Medarbejdere:   

Mikael Christensen                HJ  Gitte Olsson FL  
Henrik H. Mikkelsen               HJ afbud Doris Nielsen FL  
Kirsten Højmose Schnabel    HJ  Susanne Jensen KL  
Mads U. H. Pedersen     FL afbud Jens Lindhardt HJ  
Berit Rosenkilde          FL  Ledere:   

Michael Brücher FL afbud Lissi Bang Pedersen FL  
Søren Nøhr KL  Lise Lybæk KL  
Flemming Wittenberg KL  Anne Grethe Nielsen HJ  
Maj Britt Overgaard KL     

Elever:      

Daniel Helledie FL Deltog ikke Pia Bering   
Ronja Kjær Nielsen HJ Deltog ikke Hans Jørgen Bæk   
Amanda Wittenberg KL Deltog ikke    
 
 

 
   
DAGSORDEN 
 

 
1. Referat fra sidste møde. 

Er der spørgsmål/kommentarer til 
     det udsendte referat 
 

 
 
 

 
 
 



Side 2 

 

 
 
 

2. Sager. 
Høringssvar i forhold til styrel-
sesvedtægterne. (bilag). Med-
udvalgets høringsvar er medsendt 
som bilag. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
I drøftelse af bestyrelsens høringssvar 
var der følgende nedslag: 
 
§6 Tilfredshed med, at det er op til den 
enkelte skolebestyrelse at beslutte, om 
der afholdes forskudte valg. 
 
§18 I forslaget tilføjes, at der skal opret-
tes lokale elevråd. 
 
Klasse og holddannelse: 
Forslaget om 26 elever som loft i 
0.klasse og 28 i resten af skoleforløbet, 
betyder at klasserne kan risikere at skul-
le slås sammen efter et år. Fordele og 
ulemper ved dette blev drøftet. I hørings-
svaret formuleres at skolen tildeles res-
sourcerne og derefter beslutter den en-
kelte skole, hvordan disse anvendes 
bedst muligt. 
 
Valg af undervisningssted: 
Drøftelse af om forældre frit skal kunne 
vælge mellem distriktets skoler selvom 
det er klasseudløsende eller kun hvis der 
er plads? 
Bestyrelsen beslutter at bibeholde formu-
leringen i styrelsesvedtægten som den 
er. 
På Klokkerholm og Flauenskjold skole 
opfordres forældre til inden en deadline 
at tilkendegive, hvor deres barn skal be-
gynde/fortsætte sin skolegang.   
 
Endelig fastsættelse af klasseantal til 
ressourcetildeling: 
Hvis Børne- & Skoleudvalget vælger at 
gennemføre det fremsendte forslag, så 
er de forudsætninger, vi gav høringssvar 
ud fra, ikke længere tilstede. 
 
Skoledagens længde: 
Hvis det er udvalgets ønske at forkorte 
skoledagen, bør ressourcerne også tilde-
les, da det ellers er en økonomisk udfor-
dring for skolerne i indskolingen idet alle 
SFO’er med reformens indførelse blev 
beskåret med 26%. 
 
Hans Jørgen udarbejder et udkast der 
efterfølgende sendes rundt. 



Side 3 

 

           Princip for inddragelse af elev- 
           rådet i skolebestyrelsen. 
           (bilag) 
 
 
 
 
 
 
 

3. Elever. 
Er der noget fra de enkelte sko-
ler? 
 
 

4. Orientering. 
 
Ansættelse af skoleleder på 
Flauenskjold Skole 
 
 
 
 
 
 
 
 
Asbest på Hjallerup Skole 
 
 
 
 
Personalesituationen  
 
 
 
 
 

 
 

 
Observatorium 
 
Formanden 
(bilag skrivelse fra de 4. formænd) 
 
 
 
 

5. Evt. 
 
 
 

Udeladelse af sætningen ”Dette gælder 
særligt i spørgsmål omkring sundhed og 
sikkerhed i undervisningen” og der 
udarbejdes i stedet et nyt princip angå-
ende hvordan skolerne ønsker at ind-
drage eleverne. 
 
Der tilføjes dato og alle principper udar-
bejdes i samme layout.  
 
 
Deltog ikke 
 
 
 
 
 
Ansættelse af Rie Dam Vineke, der 
kommer fra en koordinatorstilling i K-
klassen i Klokkerholm.  
Der er ansættelsessamtaler ift. ny koor-
dinator tirsdag den 28/11. Forældrevalg-
te melder tilbage ang. hvem der deltager 
i ansættelsesudvalget. 
 
 
 
Der er blevet gjort hovedrent på områ-
der, hvor asbest er indkapslet i loftspa-
neler og derefter taget luftprøver. Alle 
var negative. 
 
Til orientering. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Punktet udsat 
 
De 4 skolebestyrelsesformænd har ud-
arbejdet en bekymringsskrivelse til Bør-
ne-skoleudvalget ang. manglende tilde-
ling af midler til IT-området. Der afventes 
svar. 
 
Michael Brücher udtræder af bestyrel-
sen. 
 
 



Side 4 

 

 
6. Tema.  Kl. 19.00-21.00 

Arbejdet med kommunes bør-
nesyn. Program er vedhæftet. 
Hanne Jakobsen kommer og le-
der processen. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

      
       Næste skolebestyrelsesmøde  
       mandag den 11. december på 
       Klokkerholm Skole 
 

  
 

 

Udgivelsesdato:      Referent: Anne-Grethe Nielsen 
 


